


Ieșenii care locuiesc în 
cartierul Nicolina și-au 
găsit mașinile distruse 
într-o dimineață, când au 
coborât din bloc. Nimeni 
nu știe cine a fost făptașul, 
însă oamenii se tem ca 
istoria să nu se repete 

 
Totul s-a întâmplat în dimineața 

de 19 noiembrie 2024, pe strada Săl-
ciilor din cartierul Nicolina. Mai 
multe mașini au fost vandalizate de 
către o persoană necunoscută. Oa-
menii din zonă cred că ar fi posibil să 
fie un grup de adolescenți care au 
mai creat probleme în cartier.  

Ieșenii care locuiesc  
în Nicolina și-au găsit 
mașinile distruse 
Sergiu Leo locuiește într-un 

apartament de pe strada Sălciilor 
din cartierul Nicolina. Ca de obicei, 
acesta și-a parcat mașina regula-
mentar pe marginea străzii, peste 
noapte. Marți dimineața a ieșit din 
casă pentru a pleca spre locul de 
muncă, însă când a ajuns în parcare 
a avut un șoc. O oglindă de la mașina 
sa era ruptă. Pentru moment, a cre-
zut că a fost vorba de un accident, 
însă imediat ce s-a uitat în parcare 
a realizat că este vorba despre cu 

totul altceva. Cineva a rupt oglinzile 
la vreo 10 mașini parcate în zona res-
pectivă. Cineva care intenționa să 
facă rău și-a făcut de cap cu o seară 
înainte și a păgubit mai mulți oa-
meni. Localnicii speră acum ca au-
toritățile să se sesizeze în acest caz 
și să facă mai multe verificări în 
zonă. În urmă cu câteva zile, la Iași, 
mai multe mașini au fost atacate cu 
ouă. 

„Am coborât pe la ora 08:30 la 
mașină și am descoperit că oglinda 
de la partea stângă era ruptă. Ime-
diat după ce am verificat-o, am rea-
lizat că nu doar la mine s-a întâmplat 
acest lucru. Erau cam 10 mașini cu 
oglinzile rupte. Culmea, că erau doar 
mașini parcate regulamentar, nu 
înțeleg de ce cineva ar fi apelat la un 
astfel de gest, doar pentru a face 
rău. Oricum, se vede că cine a făcut 
asta s-a chinuit, pentru că o oglindă 
nu este atât de ușor de rupt. Sper că 
în acest caz autoritățile vor identi-
fica făptașii, ca să nu ne trezim în 
aceeași situație în altă dimineață”, 
povestește Sergiu Leo. 

Zona poate fi periculoasă 
Oamenii din zonă au mai auzit 

noaptea, pe străzile din Nicolina, 
persoane care fac gălăgie sau pro-
voacă scandal. Mai mult, unii oameni 
au văzut grupuri de tineri care sunt 

agresivi cu ceilalți cetățeni. Aceștia 
înjură, distrug și chiar amenință, însă 
până acum nu a fost înregistrat ni-
ciun incident. Totuși, poliția ar trebui 
să patruleze mai des în această zonă 
pentru ca oamenii să se poată simți 
în siguranță în cartierul în care locu-
iesc. 

„Locuiesc de 5 ani aici, am mai 
auzit noaptea țipete pe stradă, am 
presupus că sunt bețivi sau oameni 
cu probleme. Cu cât pătrunzi în car-
tier printre blocuri, este mai rău, eu 
unul stau la bulevard și nu am avut 
probleme. Totuși, mi-au mai spus 

cunoștințe că sunt grupuri de ado-
lescenți care se iau de oameni pe 
stradă, îi înjură, fac gălăgie, impun 
frica în cetățenii liniștiți. Eu nu am 
dat încă de acest grup, însă nu poți 
ști niciodată ce se întâmplă. Sper că 
autoritățile vor acorda mai multă 
atenție în această zonă, înainte să se 
întâmple ceva mai grav”, a mai spus 
Sergiu Leo. 

După ce și-au găsit mașinile dis-
truse, ieșenii din cartierul Nicolina 
speră că polițiștii vor rezolva pro-
blema. 

Petronel ȘTEFAN
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Ieșenii din cartierul Nicolina și-au găsit 
mașinile distruse când au coborât din bloc. 
Localnicii se tem pentru siguranța lor



Afaceristul Andrei Sticea a încasat 
din bugetul local al comunei 
Ciohorăni peste 1,5 milioane de euro. 
Acesta a primit majoritatea 
contractelor prin încredințare directă  

 
Comuna Ciohorăni din județul Iași este con-

dusă de primarul (PSD) Ticu Simion. Acesta i-a fa-
cilitat afaceristului Andrei Sticea mai multe 
contracte prin încredințare directă. Valoarea to-
tală a acestora este de peste 1,5 milioane de euro.  

Afaceristul Andrei Sticea a încasat din 
bugetul local al comunei Ciohorăni 
peste 1,5 milioane de euro  
Afaceristul Andrei Sticea, în vârstă de 40 de 

ani, este născut în comuna Ciohorăni, județul Iași. 
Acesta deține firma Yda Proiect Consulting SRL, 
prin care a primit în decursul anilor 14 contracte, 
13 prin încredințare directă și 1 printr-o procedură 
de licitație, toate facilitate de primarul (PSD) Ticu 
Simion. Valoarea totală a acestora a fost de 
6.441.741 de lei, fără TVA, adică 7.665.671 de lei, cu 
TVA inclus, aproximativ 1.540.404 euro.   

Concret, anul acesta, Andrei Sticea a semnat 
3 contracte prin încredințare directă, în valoare 
totală de 113.090 de lei, fără TVA. Interesant este 
modul prin care afaceristul a primit aceste con-
tracte. Majoritatea au fost încredințate în aceeași 
zi, la scurt timp după inițierea achiziției. De exem-
plu, pe data de 22.05.2024, Primăria Ciohorăni a 
inițiat achiziția directă la ora 10:55, iar în aceeași 
zi, la ora 11:35, în valoare de 32.000 de lei, fără TVA. 
Obiectul contractului a fost „servicii de întocmire 
PTH și Studiu de fezabilitate, studiu topo și asis-
tență tehnică”. Aceeași situație a fost și în luna 
martie 2024. Pe data de 28.03.2024, la ora 10:27, 
primăria din comuna Ciohorăni a inițiat achiziția 
serviciilor de proiectare – verificare tehnică, iar 
în aceeași zi, la ora 11:57, contractul a avut o va-
loare de 16.090 de lei, fără TVA. Și pe data de 
02.04.2024, Yda Proiect Consulting SRL a mai pri-
mit un contract cu ajutorul primarului (PSD) Ticu 

Simion, acesta a avut o valoare totală de 65.000 
de lei, fără TVA. Banii au fost achitați pentru în-
tocmirea unui studiu de fezabilitate.  

Andrei Sticea a câștigat și o procedură de li-
citație în comuna Ciohorăni. Este vorba despre 
contractul privind „Servicii de proiectare, asis-
tență tehnică din partea proiectantului și execuția 
lucrărilor pentru realizarea obiectivului de inves-
tiție «Modernizare infrastructură rutieră»”. Valoa-
rea acestuia a fost de 6.080.000 de lei, fără TVA, 
adică 7.235.200 de lei, fără TVA. Menționăm că Yda 
Proiect Consulting SRL a depus oferta financiară 
printr-o asociere de firme.  

În perioada anilor 2019 – 2023,  
Yda Proiect Consulting SRL  
a încasat peste 248.000 de lei 
Firma controlată de Andrei Sticea este pre-

zentă în portofoliul de colaboratori ai Primăriei 
Ciohorăni din anul 2019, atunci când a primit un 
contract în valoare de 30.000 de lei, fără TVA, pen-
tru întocmirea unui studiu de fezabilitate. În anul 
2020, Yda Proiect Consulting SRL a mai primit un 
alt contract în valoare de 3.000 de lei, fără TVA, 
pentru înscrierea în cartea funciară a sediului Pri-
măriei Ciohorăni. În anul 2022, Andrei Sticea a pri-
mit 5 contracte de la primarul (PSD) Ticu Simion, 
valoarea totală a acestora fiind de 72.308 lei, fără 
TVA. Acestea au fost încredințate direct, la scurt 
timp după inițierea achiziției. De exemplu, pe data 
de 14.11.2022, la ora 14:37, Primăria Ciohorăni a ini-
țiat achiziția directă, iar 30 de minute mai târziu, 
Yda Proiect Consulting SRL a primit contractul în 
valoare de 2.000 de lei, fără TVA, pentru serviciile 
de întocmire a unui studiu geotehnic. Și pe data 
de 14.06.2022, Primăria Ciohorăni a inițiat o achi-
ziție directă pentru contractarea unor servicii de 
cadastru, la ora 14:24, iar în scurt timp, la ora 
14:36, Sticea a primit un nou contract în valoare 
de 9.300 de lei, fără TVA. Anul trecut, Andrei Sti-
cea a primit din partea Primăriei Ciohorăni 3 con-
tracte prin încredințare directă. Valoarea totală a 
acestora a fost de 143.403 lei, fără TVA. Concret, 

pe data de 01.11.2023, la ora 15:38, primăria din lo-
calitate a inițiat achiziția directă pentru serviciile 
de întocmire a unor documente, iar Yda Proiect 
Consulting SRL a primit contractul în aceeași zi, 
la ora 15:50. Valoarea acestuia a fost de 130.000 
de lei, fără TVA. Sticea a mai primit anul trecut 
încă 2 contracte, unul în valoare de 5.000 de lei, 
fără TVA, iar cel de-al doilea, în valoare de 8.403 
lei, fără TVA.  

Primarul PSD a ajuns să colaboreze cu 
Andrei Sticea printr-o recomandare  
Contactat de reporterii BZI, primarul (PSD) 

Ticu Simion a transmis că a ajuns să colaboreze 
cu firma controlată de afaceristul Andrei Sticea.  

„Da, colaborez de mult cu el. Colaborez cu el 
pentru că îl cunosc, printr-o recomandare, sigur. 
Colaborăm foarte bine, nu au fost probleme nicio-
dată. Sunt achiziții făcute conform legii. Când am 
un proiect, iau legătura cu dumnealui, sigur că da. 
Este una dintre firmele cele mai bine cotate la 
nivel județean și chiar național, și am aflat de 
dânșii, i-am contactat și avem o colaborare destul 
de ok, în limita implementării proiectelor. Reco-
mandarea am primit-o atunci când am discutat 
cu mai mulți primari. Are colaborări și prin alte ju-
dețe. Nu dau niciodată plăți în avans, eu lucrez cu 
plăți la succes sau la finalizarea lucrărilor. Tot-
deauna i-am plătit la final. Mai colaborez și cu alte 
firme. Cu ei nu am avut niciodată probleme, dim-
potrivă, m-au înțeles că plătesc la finalul lucrări-
lor. Dintre toate firmele, mi s-a părut că este cea 
mai competentă și competitivă vizavi de seriozi-
tate și profesionalism”, a declarat Ticu Simion, 
primarul PSD al comunei Ciohorăni.  

Este interesant faptul că, inclusiv primarul co-
munei recunoaște că există o înțelegere în prea-
labil între acesta și firma de proiectare controlată 
de Andrei Sticea, în contextul în care toate firmele 
ar trebui să aibă aceleași șanse de reușită. 
Această situație întărește și mai mult bănuiala că 
există contracte servite, cu dedicație, oferite 
către anumite firme cu intrare printre primăriile 
din județ, așa cum este și cazul din Ciohorăni.  

Andrei Sticea a fost rezervat în declarații, 
acesta a transmis că nu cunoaște cum sunt pri-
mite contractele de la Primăria Ciohorăni, con-
dusă de primarul Ticu Simion. „Nu mă ocup eu de 
contracte, nu știu exact să vă spun. Nu mă ocup 
eu cu asta, sunt pe bază de cerere de ofertă. 
Câștigătoare e cea cu oferta cea mai mică. Eu am 
niște juriști care se ocupă de asta, nu știu eu”, a 
spus Andrei Sticea, patronul firmei Yda Proiect 
Consulting SRL. Așadar, Andrei Sticea, consătea-
nul primarului din comuna Ciohorăni, a încasat din 
bugetul local peste 1,5 milioane de euro. Afaceris-
tul a primit majoritatea contractelor prin încre-
dințare directă.  

Alexandra MAISNER
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Afaceristul Andrei Sticea a încasat din bugetul local al 
unei comune din județul Iași peste 1,5 milioane de euro. 
Majoritatea contractelor au fost semnate fără licitație
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Cecilia Roșu, fosta soție a lui Mihai Caniano-
pol, director la Primăria Iași, a fost găsită moartă 
în casă, în seara de luni, 18 noiembrie 2024. Fe-
meia era înconjurată de gunoaie, fiind căzută în 
holul apartamentului din Tătărași  

Fosta soție a unui director de la 
Primăria Iași a fost găsită moartă  
în casă! Vecinii s-au îngrozit când  
au văzut cadavrul între gunoaie  
Cecilia Roșu (68 de ani), fosta soție a lui Mihai 

Canianopol, fost director la Direcția de Evidență 
a Patrimoniului Public și Privat din cadrul Primă-
riei Municipiului Iași, a fost descoperită moartă în 
apartamentul său din strada Vasile Lupu, nr. 88, 
după ce vecinii au sunat la 112, fiind alertați de mi-
rosul de cadavru. Când pompierii au spart ușa de 
la intrarea în apartament, vecinii au observat că 
Cecilia Roșu era căzută între gunoaie. Femeia a 
creat de-a lungul timpului numeroase neplăceri 
vecinilor care locuiau la parter, deoarece ori de 
câte ori folosea baia, le inunda acestora aparta-
mentul. O altă bătrânică a terorizat un întreg bloc, 
după ce și-a transformat apartamentul în focar 
de infecție.  

„Au venit aseară pompierii și au spart ușa, 
după ce au spart ușa, toate gunoaiele s-au revăr-
sat afară. Ea era căzută în hol, în mijlocul gunoa-
ielor, că acolo dormea. Să vedeți și 
dumneavoastră cum și-au făcut datoria DSP-ul și 
Poliția Locală. Eu am fost în proces cu ea, deoa-
rece cu câțiva ani în urmă, când mai folosea baia, 
avea defecțiuni la instalația de apă, îmi inunda tot 

apartamentul meu. Am încercat să-i repar eu pe 
banii mei, nu a vrut, a zis că va chema ea pe ci-
neva. Am avut o altercație cu ea, iar după aceasta, 
a fost la Secția 4 și m-am pomenit cu poliția la 
ușă. I-am invitat să vadă ce pagube mi-a făcut. 
Le-am explicat că îmi inundă baia de un an și mi-
au spus să o dau în judecată. Am dat-o în jude-
cată, și de trei ani mă judec cu ea. Am făcut 
plângere la DSP, nu s-a luat nicio măsură, am 
făcut plângere la Poliția Locală, tot nimic. Vreau 
să se vadă cum și-au făcut instituțiile statului 
treaba. Ea a stat și într-un alt apartament, și acolo 
tot așa era, mizeria era până la genunchi. Ea s-a 
mutat aici după ce i-au murit părinții. Și președin-
tele asociației e vinovat, pentru că ea avea datorii, 
ar fi putut s-o dea în judecată, dar nu a vrut. Pre-
ședintele asociației știa că ea adună toate restu-
rile în apartament, dar nu a vrut să sesizeze 
DSP-ul, s-a spălat pe mâini și m-a lăsat pe mine 
să mă descurc cu ea. Fostul ei soț a fost director 
la primărie, de asta nici nu a intervenit președin-
tele asociației de proprietari”, a declarat Dan Du-
mitrasc, vecinul femeii moarte în casă. 

Ioan Stoian: „Ea era bolnavă,  
căra de la gunoi și ducea în casă” 
Ioan Stoian, președintele asociației de pro-

prietari, susține că a discutat în repetate rânduri 
cu Cecilia Roșu, iar aceasta și-a luat angajamentul 
de a face curățenie în locuința sa. Mai mult, Ioan 
Stoian a precizat că femeia nu avea datorii mari 
la întreținere, astfel că nu putea fi dată în jude-
cată. „Eu o mai întâlneam pe stradă și vorbeam cu 

ea, că avea niște datorii la asociație. Nu am dat-o 
în judecată, ca să le recuperăm, a dat-o în jude-
cată domnul Dan Dumitrasc și nu a rezolvat nimic 
și a rămas în pagubă. Acum o să recuperăm de la 
familie banii care trebuie să ni-i dea. Deja fostul 
soț și cu una din fiice au venit aici, vor face cură-
țenie. Ea avea două fete, una e plecată în străină-
tate, una e aici, în Iași. Și fostul soț s-a ocupat de 
ea. Dar ea nu comunica, nu dorea să comunice cu 
nimeni. Eu nu am vrut să bag asociația în datorii, 
să mai plătesc avocat, taxe. De unde să iau bani, 
de la oameni, ca să o dau pe ea în judecată? Ea 
mai dădea din când în când câte o sumă, dar mică. 
Ea a mai avut antecedente, dar a fost acționată în 
judecată și a plătit, dar în ultimii ani a început să 
acumuleze iar datorii. Acum are 3.800 de lei da-
torie, dar îi plătește familia. Mie, dacă mă duceam 
la primărie, îmi zicea că pentru datorii sub 4.000 
nu pot s-o dau în judecată. Eu am vorbit personal 
cu ea, s-a angajat că o să facă și o să păstreze cu-
rățenia. Nu o ducea nici capul. Ea era bolnavă, 
căra de la gunoi și ducea în casă. Ea, cu ani în 
urmă, a mai avut un apartament în Oancea, dar l-
a pierdut. Tot așa mizerie era și acolo, cu pisici 
moarte. S-a mutat aici, în apartamentul mamei 
sale. Am vorbit cu fostul soț și o să aducă o firmă 
de curățenie. Fostul ei soț a fost director în pri-
mărie, are cunoștințe, și o să aducă Salubrisul să 
facă curățenie”, a declarat Ioan Stoian, președin-
tele asociației de proprietari. Fosta soție a lui 
Mihai Canianopol, director la Primăria Iași, a fost 
descoperită moartă în casă, într-un munte de gu-
noaie. 

Codruța ȘOROAGĂ

Fosta soție a unui director de la Primăria Iași a 
fost găsită moartă în casă! Vecinii s-au îngrozit 
când au spart ușa locuinței: „Era căzută în hol”
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Noi mărturii înfiorătoare de la 
victimele lui Liviu Berban. O tânără 
din Exclusive Residence, Copou, a 
găsit bilete de la acesta la intrarea 
în apartament. Val de reacții de la 
mai multe fete din Iași, după ce BZI 
a făcut publice informații legate de 
bărbatul care agresează tinere, fără 
oprire, în Iași. Mai multe victime au 
contactat redacția BZI cu mărturii 
noi în privința agresorului. Poliția 
cercetează situația.  

Mărturii înfiorătoare  
de la o tânără  
din Exclusive Residence 
În urma informațiilor publicate 

ieri de redacția BZI în legătură cu 
Liviu Berban, bărbatul care agre-
sează numeroase tinere din Iași, mai 
multe victime ale acestuia au făcut 
publice întâmplări similare. Acestea 
au contactat reporterii BZI cu scopul 
de a face cât mai cunoscut cazul.  

Una dintre victime a mărturisit 
faptul că Liviu Berban a urmărit-o 
până în blocul în care stătea, mai 
târziu infiltrând o serie de bilețele pe 
sub ușa apartamentului în care 
aceasta locuia.  

„Evenimentul cu domnul acesta, 
dacă îl putem numi așa, l-am avut de 
sărbătorile pascale anul trecut, mai 
exact, totul a început chiar în seara 
de Înviere. În parcul de lângă bise-
rica de pe Copou, când mă întor-
ceam de la Înviere cu mai mulți 
vecini din complex, automat nu am 
dat importanță cine, cum este în 
parc, având în vedere faptul că toată 
lumea pleca și venea de la biserică 
prin acel părculeț. În schimb, mi-a 
atras atenția unul din vecini, spu-
nându-mi să merg mai aproape de 
el, pentru că este un domn foarte 
dubios care i se părea că mă urmă-
rește. Am mers cu vecinul respectiv 
până în complex, am ajuns acasă și 
pe la vreo 5-10 minute diferență, nu 
mai mult, îmi sună interfonul de la 
poartă”, a declarat Amalia Z., o altă 
victimă a lui Liviu Berban.  

Individul a trecut de 
securitatea complexului  
Potrivit victimei, pentru a intra în 

interiorul clădirii trebuie întâi să 

treci de porți care sunt securizate și 
apoi de ușa blocului care, de aseme-
nea, dispune de un sistem de secu-
rizare.  

„Mi-a sunat interfonul video. 
Desigur, m-am dus să văd cine este, 
pentru că am crezut că este o prie-
tenă care era prin zonă. M-am uitat 
pe interfon și am văzut un tip foarte 
dubios care se uita foarte, foarte 
ciudat în camera din interfon, 
dându-mi de înțeles că ar trebui să îi 
răspund. Nu am făcut acest lucru, 
pentru că nu îl recunoșteam ca fiind 
unul din vecinii mei, iar eu aveam 
doar doi vecini care mă sunau când 
aveau nevoie să li se deschidă 
poarta și invers. Era un ajutor reci-
proc. Nu l-am recunoscut, locuiam 
singură și am zic că nu o să îi des-
chid să dau curs acestui lucru, neș-
tiind cine este domnul în cauză”, a 
mai povestit aceasta.  

Victima a susținut că, după alte 
5 minute, individul a întrat în incinta 
clădirii, lucru care este aproape im-
posibil, având în vedere sistemul de 
securitate.  

„La alte 5 minute diferență îmi 
sună interfonul din nou, de data 
aceasta am văzut că este interfonul 
de la ușa blocului, ceea ce înseamnă 
că, nu știu prin ce mijloace, a reușit 
să intre în complex. Pe la barieră se 
putea întâmpla acest lucru, ceea ce 
însemna că el cunoștea destul de 
bine blocurile și zona, având în ve-
dere că ușa blocului nu era la strada 
principală, unde se afla poarta, ci 
era destul de în spate. Mi-a sunat la 
interfonul de la ușa blocului, la fel, cu 
o privire foarte dubioasă, desigur că 
din nou nu am răspuns, pentru că mi 
s-a părut destul de deplasat totul. La 
câteva minute distanță am verificat 
prin vizor ce se întâmplă, iar tipul 
respectiv era la câțiva metri distanță 

de ușa mea, în bloc, rezemat de ba-
lustradă, cu o lumânare în mână și 
se uita țintă către ușa mea. A stat pe 
ceas vreo 40 de minute spre o oră. 
Se cunoștea că nu este din bloc”, a 
mai spus aceasta.  

Liviu Berban a băgat  
bilete pe sub ușa victimei 
Bărbatul, cunoscut pentru nu-

meroasele acuzații conform cărora 
agresează tinere pe străzile din Iași, 
a băgat bilete cu diverse mesaje pe 
sub ușa victimei. „A doua zi când am 
ieșit din apartament am găsit un bi-
lețel băgat sub ușă cumva sau inten-
ția de a băga sub ușă un bilețel cu un 
număr de telefon. Și în primul bilețel, 
și în al doilea este prezent același 
număr. Am păstrat bilețelul ca do-
vadă. Am fost plecată în prima zi de 
Paște, când se întâmplau aceste lu-
cruri. Când m-am întors seara după 
ora 20:00, am găsit un plic și o invi-
tație la cafea. Atunci a fost momen-
tul când m-am panicat! Nu am vrut 
să apelez din prima la poliție, proba-
bil de frică că aș putea să îmi fac sin-
gură mai mult rău dacă el află că am 
făcut această declarație. În schimb, 
mi-am rugat un prieten să-l sune și 
să se dea drept logodnicul meu și 
să-l întrebe finuț, de la bărbat la băr-
bat, ce sunt cu acele bilețele și de ce 
îmi face avansuri. Domnul avea deja 
discursul pregătit, spunând că nu 
este el, că nu este primul om care îl 
contactează, că i se face o farsă și 
cineva vrea să îi facă rău. A spus că 
cineva lasă bilețele cu numărul său 
de telefon în diferite uși ale domni-
șoarelor, iar aici s-a dat singur de 
gol, pentru că el nu avea de unde ști 
exact unde a fost lăsat bilețelul și 
dacă eu, ca domnișoară, eram sau 
nu singură în casă”, a susținut Ama-
lia Z. Din spusele acesteia, există do-

vezi pe camerele de luat vederi din 
seara în care individul a intrat în in-
teriorul blocului și a așteptat în fața 
apartamentului său. Aceasta mai 
declară faptul că Liviu Berban a 
abordat o altă prietenă de a sa.  

„Menționez că atunci când a fost 
sunat și i s-a dat de înțeles că eu nu 
sunt singură și că aș avea un logod-
nic cu care locuiesc și care nu era în 
acea seară acasă, nu m-a mai con-
tactat, nu am mai primit niciun bile-
țel de la el. Acolo s-a terminat 
povestea cu mine, în schimb, o altă 
prietenă a fost abordată de el de mai 
multe ori, la fel ca și restul povești-
lor, ca și la celelalte fete. Din ce am 
apucat să văd eu de pe camere de la 
interfon, era un domn undeva la 
aproximativ 40-45 de ani, 1,60-1,70 
înălțime, un domn blond sau cu păr 
foarte deschis la culoare, și din ce 
îmi amintesc eu atunci, de Paște, îl 
avea dat pe spate sau tuns mai 
scurt”, a spus Amalia. 

Autoritățile 
s-au autosesizat și 
cercetează situația 
În urma informațiilor publicate în 

cotidianul BZI, dar și a plângerilor 
victimelor acestui individ, autorită-
țile locale s-au autosesizat și sunt în 
proces de cercetare a situației.  

„Având în vedere informațiile 
apărute în spațiul public, polițiștii din 
cadrul Inspectoratului de Poliție Ju-
dețean Iași s-au autosesizat și efec-
tuează verificări pentru stabilirea 
întregii situații de fapt, urmând ca, 
în funcție de cele constatate, să fie 
dispuse măsuri legale”, au declarat 
reprezentanții Inspectoratului de 
Poliție Județean Iași.  

În astfel de situații, autoritățile 
sfătuiesc persoanele aflate într-un 
astfel de pericol să declare la orice 
Secție de Poliție din apropiere pen-
tru a evita eventuale degenerări de 
situație.  

Noi mărturii înfiorătoare în cazul 
bărbatului care urmărește și ame-
nință femeile din Iași. Acesta a tre-
cut de sistemul de securitate a 
complexului Exclusive Residence din 
Copou, urmărindu-și victima.   

Georgiana TURCU

Noi mărturii înfiorătoare. „Maniacul cu ochi albaștri” 
a stat o oră în fața ușii unei tinere din Exclusive 
Residence, în Copou: „Mi-a băgat biletul sub ușă”
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Una dintre cele mai frumoase vile din 
Copou a fost scoasă la vânzare.  
Casa aparține unui ambasador  
dintr-o țară din Asia, însă era folosită 
doar ca reședință de vacanță 

 
Pe piața imobiliară din Iași a apărut una dintre 

cele mai spectaculoase proprietăți. Aceasta este 
situată în zona Copou și are o priveliște de mi-
lioane. Anunțul încă este valabil, iar de vânzare se 
ocupă o agenție imobiliară din Iași. Prețul este 
unul mare, însă proprietarul este dispus să nego-
cieze cu cei interesați să cumpere. 

Una dintre cele mai frumoase vile  
din Copou a fost scoasă la vânzare 
Din informațiile deținute de reporterii BZI, pro-

prietatea este deținută de către un ambasador al 
Iranului în Marea Britanie. Acesta o folosea ca lo-
cuință de vacanță, fiind al doilea proprietar, și 
venea doar de câteva ori pe an. Vila este situată 
în Copou, pe aleea Mihail Sadoveanu nr. 9L și are 
o suprafață de 500 metri utili, două garaje interne, 

o cameră tehnică, bucătărie, living de 76 mp, 3 
băi, terasă cu priveliște și 4 camere spațioase. 
Doar dormitorul matrimonial are o suprafață de 
32 mp și un dressing de 16 mp. La dormitor se mai 
adaugă și o baie proprie de 12,5 mp. Imobilul este 
amplasat în una dintre cele mai luxoase zone ale 
municipiului Iași. Priveliștea este una superbă, iar 
în jur este multă natură. Construcția locuinței a 
fost efectuată în anul 2007. Pereții sunt din beton 
și cărămidă, cu instalații de ultima generație. De-
a lungul anilor, în Iași au fost scoase mai multe lo-
cuințe scumpe pe piața imobiliară. De obicei, 
astfel de proprietăți nu sunt cumpărate imediat, 
având în vedere că este o investiție enormă. 

Dimensiunea totală a terenului care vine îm-
preună cu vila este de 1.000 mp. Curtea este ame-
najată după un anumit plan, cu brazi, copaci 
ornamentali, gazon, piscină, grătar de cărămidă 
și un beci. Piscina are o suprafață de 30 mp și 
este înconjurată de verdeață. Chiar lângă proprie-
tate se află Ferma Adamachi care aparține de USV 
Iași. Pentru această proprietate, proprietarul a 
plătit un impozit anual de 1.800 de lei la primărie. 

Prețul este uriaș, dar negociabil 
În acest moment, prețul de pornire a proprie-

tății este de 2.150.000 de euro. Reporterii BZI i-au 
contactat în calitate de clienți pe reprezentanții 
de la agenția imobiliară care se ocupă de vânza-
rea acestei proprietăți. Aceștia au prezentat că în 
locuință nu locuiește nimeni și a fost folosită 
drept reședință de vacanță, proprietarul fiind din 
străinătate. De asemenea, reprezentanții au pre-
cizat că prețul de 2,15 milioane de euro nu este fix 
și poate fi negociabil. O altă proprietate care a 
fost scoasă la vânzare la un preț asemănător la 
Iași a fost vila lui Mihail Vlasov din Copou. 

„Proprietarul nu locuiește în țară, a folosit-o 
drept casă de vacanță. Anunțul încă este valabil, 
iar prețul poate fi negociabil”, a transmis repre-
zentantul agenției imobiliare. 

Una dintre cele mai spectaculoase vile din 
Copou a fost scoasă la vânzare, însă până acum 
nu și-a găsit niciun cumpărător. Rămâne de văzut 
dacă proprietatea va fi vândută. 

Petronel ȘTEFAN

Una dintre cele mai spectaculoase vile 
din Copou a fost scoasă la vânzare. 
Casa aparține unui ambasador, iar 
prețul depășește 2 milioane de euro



Tone de apă s-au scurs  
de la o țeavă de pe o stradă 
din Iași, iar localnicii sunt 
disperați. De 3 luni 
așteaptă ca ApaVital să 
rezolve problema, însă nici 
până acum nu a fost 
descoperită cauza 

 
Oamenii din zonă cred că apa ar 

fi de la rețeaua publică, iar compania 
a tratat cu superficialitate situația. 
Timp de 3 luni, zeci de tone de apă 
s-au scurs pe drum, însă nimeni nu 
a făcut nimic. Acum, toți se întreabă 
cine va plăti pierderea 

Tone de apă s-au scurs  
de la o țeavă din Iași 
Gheorghe Tiron a sesizat pro-

blema de la sfârșitul lunii august 
2024, iar după ce a făcut verificările, 
a descoperit că este posibil ca apa 
să vină din afara gospodăriei sale. 
Un alt cartier din zonă a rămas fără 
apă, din cauza avariilor. 

„La început, am observat că în 
căminul de apă se aduna foarte 
multă apă, deși nu plouase în acea 
perioadă. Inițial am crezut că este o 
defecțiune de la mine și am început 

să fac verificări, însă apometrul nu 
înregistra nimic. Ulterior mi-am dat 
seama că nu ține de proprietatea 
mea, este în afară și ar trebui să in-
tervină cei de la ApaVital. Am sunat 
la ei și i-am anunțat, și mi-au preci-
zat că vor verifica”, povestește Ghe-
orghe Tiron. 

Vecinii au venit să îi ceară expli-
cații după ce apa a curs pe stradă. 

„A trecut ceva timp și vecinii au 
venit la mine la poartă să mă aten-
ționeze că am inundat strada. Toată 
apa curgea de lângă curtea mea, din 
pământ ieșea și se ducea la vale, pe 
drumul public. Vecinii făceau pre-
siuni la mine să rezolv problema, dar 
de fapt nu era vina mea. Păi, pierde-
rile acelea cine le plătește? Plătesc 
20 de lei metru cub de apă pentru 
ce, să acopăr pierderile”, a mai spus 
bărbatul din Iași. 

Problema încă  
nu a fost rezolvată 
Gheorghe Tiron a apelat de zeci 

de ori la ApaVital, însă în ciuda sesi-
zărilor sale nu s-a făcut nimic. Apa-
Vital pierde peste un sfert din apă, în 
unele zone, din cauza rețelei vechi. 

„Am început să sun zilnic la com-
panie, cred că am făcut peste 30 de 

sesizări, situația este încă de la fina-
lul lunii august, iar în tot acest timp 
a curs apă de acolo. Au făcut și ve-
cinii sesizări, au înțeles că nu este 
de la mine. Eu nu am nimic cu com-
pania, însă trebuie să își facă treaba. 
Sunam zilnic să le zic de problemă și 
ei îmi tot promiteau că vor veni. La 
un moment dat a venit o echipă, a 

luat niște probe și mi-au zis că este 
o infiltrație, nu e problemă de la 
rețea, însă apa a continuat să curgă. 
Nu prea sunt case prin zonă, nu știu 
de unde ar putea veni atâta apă. Nu 
am mai rezistat și am făcut sesizări 
peste tot, le-am spus și lor că voi 
anunța presa, că așa nu se poate, iar 
după, imediat și-au făcut apariția 
muncitorii la poarta mea”, a încheiat 
Gheorghe Tiron. 

Imediat după ce a anunțat presa, 
echipele de la ApaVital și-au făcut 
apariția la fața locului și au început 
să sape pentru a descoperi cauza 
scurgerii. Compania a precizat că 
apa nu provine din rețeaua publică, 
însă muncitorii lucrau să verifice din 
nou. 

„În urma sesizărilor primite de la 
domnul Gheorghe Tiron din luna sep-
tembrie 2024, s-au efectuat recol-
tări de probe din acumulările de apă 
indicate de petent. Analizele de la-
borator efectuate la probele recol-
tate au arătat că infiltrațiile nu 
provin din rețeaua publică de distri-
buție a apei, ci din drenuri”, a trans-
mis Răzvan Manolache, purtătorul de 
cuvânt al ApaVital SA. 

Tone de apă s-au scurs de la o 
țeavă din Iași, însă nici după 3 luni 
nimeni nu a descoperit cauza. 

Petronel ȘTEFAN
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Tone de apă s-au scurs de la o țeavă din Iași. Oamenii 
au făcut zeci de sesizări la ApaVital, însă nici după  
3 luni nu s-a rezolvat nimic: „Sunam zilnic să le zic”
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ANGAJEAZĂ 
Pentru lucru în ŢARĂ și STRĂINĂTATE 
INGINERI cu/fără experiență: 
CONSTRUCŢII CIVILE INDUSTRIALE ŞI AGRICOLE 
INSTALAŢII PENTRU CONSTRUCŢII 
INGINERIE ELECTRICĂ, ENERGETICĂ ŞI 
INFORMATICĂ APLICATĂ 
MUNCITORI CALIFICAȚI: 
INSTALATORI, ELECTRICIENI, SUDORI, LACĂTUŞI, 
ZIDARI, FINISORI, DULGHERI, TÂMPLARI, FIERARI 

BETONIȘTI 
MUNCITORI NECALIFICAȚI cu/fără experiență (8/10 

clase; cu/fără diplomă de bacalaureat) cu posibilitatea 
calificării în meseriile specifice domeniului construcții și 
instalații. 

CV-urile pot fi transmise prin e-mail la adresa: 
office@das.ro sau se pot depune la sediul societatii din Iasi, 

str.Aurel Vlaicu, nr.87 
Relații la telefon: 0232 262800 

Mobil: 0744 275 627; 0745 125 161



ANUNȚURI miercuri, 20 noiembrie <8

!

!

COMUNICAT DE PRESĂ 
Data: 20.11.2024 

LanLansararea ea Proioiectectului 

DIDIGIGITALIZARE SC CONSONSULULTMED D SRL 
S.S.C. COCONSULTMEDED S.S.R.L.L. cu sediul in: sat Valea Lupului, comuna Valea Lupului, str. Luminii, NR.19C, 

"BROWN LUXURY", demisol, bl. C6, ap. 2A, județul Iasi, România, cod postal 7070747410, a demarat incepand cu 
24.10.2024 implementarea proiectului: „DIDIGIGITALIZARE SC CONSONSULULTMED D SRL” COD SMIS: 320453, proiect 
finantat prin Programul Regional Nord-Est 2021-2027, Prioritatea PRNE_P2 O regiune mai digitalizată, Apel: 
Transformarea digitală a IMM-urilor orientată către creșterea intensității digitale, PR/NE/2023/PI2/RSO1.2/1 
– DIGITALIZARE IMM. 

ObObiectivul general al proiectului este ca in decursul a 12 luni calendaristice, SC CONSULTMED SRL 
sa dezvolte și sa implementeze o platformă digitală integrată pentru gestionarea eficientă a informațiilor 
pacienților și a procedurilor administrative în cadrul activităților de asistență spitalicească.   

ScopScopulul proioiectectululuiui este de a reduce cu minimum 20% timpul necesar pentru procesarea 
documentelor și de a crește gradul de transparență și accesibilitate pentru pacienți și personalul medical. 
Proiectul de dezvoltare și implementare a unei platforme digitale integrate pentru gestionarea eficientă a 
informațiilor pacienților și a procedurilor administrative în cadrul activităților de asistență spitalicească 
contribuie semnificativ la realizarea obiectivului specific al Priorității P2 din Programul Regional Nord-Est 
2021-2027, care este "Nord-Est – O regiune mai digitalizată". 

ReRezulultatele prproiectululuiui: - Număr de servicii de consultanță/ analiză contractate pentru realizarea 
Studiului de fezabilitate digitală referitor la identificarea soluțiilor tehnice de digitalizare: 1 - Număr de 
unități de hardware TIC și a altor dispozitive și echipamente achiziționate aferente, inclusiv pentru E-
commerce, IoT (Internet of Things), etc., precum și cheltuieli de instalare, configurare și punere în funcțiune: 
26 - Număr de: baze de date configurate și implementate: 3; aplicații/licențe software achiziționate pentru: 
gestiune financiară: 1; gestiunea furnizorilor: 1; resurse umane: 1; logistică: 1; - implementarea RPA (Robotic 
Process Automation), ERP (Enterprise Resource Planning), CRM (Customer Relationship Mangement), 
pentru sisteme IoT (Internet of Things) și AI (Artificial Intelligence), soluții ECommerce, mail-roomuri 
digitale, realitate virtuală/augmentată, tehnologii Blockchain, etc.: 2;  -  Număr de conturi social media 
create: 2 ;-  Număr de acțiuni /postări de promovare social media pe perioada de implementare a 
proiectului: 1; - Număr de servicii de tip Cloud Computing utilizate pe perioada de implementare a 
proiectului: 4; - Număr de servicii contractate pentru consolidarea securității cibernetice aplicabile pentru 
software/găzduire /rețele: 4 - Număr de persoane instruite care vor utiliza produsele implementate 
/achiziționate și care vor asigura mentenanța: 15; - Număr de servicii contractate pentru întocmirea 
Raportului de audit tehnic, care confirmă îndeplinirea /utilizarea tehnologiilor DESI 2019 asumate în cererea 
de finanțare: 1. 

AuAutoritate dede Mananagegementnt pentru Programul Regional Nord-Est 2021-2027 este Agenția pentru 
Dezvoltare Regională Nord-Est. Valoarea totala a proiectului este de 568.007,33 lei, din care valoarea 
finantarii nerambursabile este de 473.723,96 lei, cu o perioada de implementare de 12 luni, respectiv intre 
data 24.10.2024 si data de 23-10-2025. 

ImImpactul l ininvestititieiei i lala nivivelulul l lolocalitlitatii/rii/regiuiunii:ii: Proiectul implementat in cadrul societatii va 
conduce la o mai bună gestionare a informațiilor medicale oferite, la o îmbunătățire a serviciilor medicale 
din judetul Iasi, Regiunea de Nord-Est prin: 1. Îmbunătățirea serviciilor medicale; 2. Cresterea satisfactiei 
pacientilor; 3. Optimizarea resurselor și a eficienței operaționale; 4. Creșterea competitivității pe piață; 5. 
Continuarea inovării și adaptării la schimbări 

InInfoformatii ii suplimlimentare privind derularea proiectului se pot obtine de la sediul S.C. CONSULTMED S.R.L. 
cu sediul in: sat Valea Lupului, comuna Valea Lupului, str. Luminii, NR.19C, "BROWN LUXURY", demisol, bl. 
C6, ap. 2A, județul Iasi, România, telefon: 0740225113, Email: birou.consultmed@gmail.com.  

PePersoanana dede contntact: DELIA-VIOLA REUREAN-PINTILEI, Administrator. 
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TOTALGAZ INDUSTRIE SRL, companie cu o tradiție de peste 30 de 
ani în sectorul gazelor naturale, este unul dintre principalii producători 
naționali de echipamente și instalații pentru extracția, tratarea, trans-
portul și distribuția gazelor naturale. 

După ce a traversat cu succes perioada de reorganizare, TOTALGAZ 
INDUSTRIE, împreună cu implicarea UMB GRUP, intră într-o nouă etapă 
de dezvoltare, modernizare și expansiune, pregătindu-se să răspundă 
celor mai înalte cerințe din industrie și să-și reafirme poziția de lider în 
domeniu. 

Căutăm colegi dornici să ni se alăture pentru următoarele posturi: 
Proiectanţi 
Manager calitate 
Manager produs 
Jurist 
Automatişti 
Operatori examinări nedistructive 
Sudori 
Instalatori 
Lăcătuși 
Electricieni 
Ce oferim? 

- Pachete salariale atractive 
- Stabilitate și un loc de muncă sigur 
- Oportunități reale de dezvoltare profesională 

Depunerea CV-urilor: 
Așteptăm CV-urile voastre la adresa: office@totalgaz.ro 

Alăturați-vă unei echipe pregătite pentru succes, cu experiență și 
ambiție pentru viitor! 

TOTALGAZ INDUSTRIE – 30 de ani de inovație, tradiție și perfor-
manță.

LOC DE MUNCĂ 

Fermador SRL angajează electrician 
întreținere în cadrul Abatorului de păsari 
din Podu-Iloaiei, Județul Iași. Pentru mai 
multe detalii, va rugăm sa ne contactați la 
numărul de telefon: 0232.222.111.
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Soldățica de la Brigadă  
e răzbunătoare!  
Vrea să facă prăpăd în jurul său  
Babele bârfitoare vă povestesc ce se mai în-

tâmplă cu Andreiuța cu Mustață, soldățica naivă 
care se plimba pe la ea prin sat cu mașina, deși 

nu avea permis auto. De când s-a ales cu dosar 
penal, domnița e oleacă irascibilă și răzbună-
toare și vrea cu orice preț să plătească și ăla care 
i-a dat să conducă și povestește peste tot cum 
a prostit-o, a filmat-o și apoi a dat-o în gât. Ba-
bele nu știu cu câte victime o să se finalizeze 
scandalul ăsta, dar ce e cert că soldățeii din Iași 
sunt destul de săraci cu duhul, dacă se lasă fil-
mați și apoi se miră de consecințele faptelor lor.  

Infirmiera are o mare pasiune:  
să tragă țepe  
Irinuța Panasă este infirmieră într-un mare 

spital din Iași, nu-i dăm numele, că ar fi păcat să 
se păteze reputația unitățiunii medicale din 
cauza unei angajate hoțomane, dar colegii cu si-
guranță o știu. Ca să-și rontunjească veniturile, 
Irinuța oferă servicii de curățenie la domiciliu. 
Cică asta ar fi doar un tertip pentru ca doamna 
infirmieră să intre pe sub piele celor care au ne-

voie de ajutor la curățenie. După ce le câștigă în-
crederea, Irinuța începe să le ceară bani împru-
mut, promițându-le că va face curățenie până la 
stingerea datoriei. Problema abia acum începe, 
că doamna noastră se face mai apoi nevăzută și 
îi amenință pe cei care i-au oferit ajutor că vor 
ajunge cândva pe mâna ei, la spital.  

Ce mai combină Jar Nepoțelul? 
La final de rubrică, babele vă zic două vorbe 

despre Jar Nepoțelul, penălistul pentru care s-a 
enventat un post de direftor. Nu este zi să treacă 
fără ca Jar să nu încerce să combine câte o fă-
tucă. Desigur, se rezumă la alea mai sărace cu 
duhul și le promite marea cu sarea. Recent a 
contactat-o pe una pe feisbuc, iar fata le-a po-
vestit babelor cum a abordat-o. Tot Jar ăsta a 
chemat la un moment dat o fătucă în oraș și a 
pus-o pe ea să plătească masa...

Bursa bârfelor

Controverse după incidentul  
de la Scânteia. Oamenii legii  
trebuie să afle dacă nu a fost  
vorba despre o tentativă de omor 
mascată în accident rutier.  
A fost deschis un dosar penal, iar 
cercetările continuă pentru a se 
stabili cum s-a petrecut totul 

 
Luni noaptea, în comuna ieșeană Scânteia s-

a petrecut un incident ce le-a dat de gândit oa-
menilor legii. Un individ care conducea o 
autoutilitară a intrat în coliziune cu un ATV cu un 
alt bărbat. În urma impactului, ATV-ul a ajuns în 
șanț, iar conducătorul a fost grav rănit. Polițiștii 
și un echipaj medical au ajuns la fața locului. În 
timp ce conducătorul ATV-ului era transportat la 
spital, oamenii legii încercau să afle ce s-a întâm-
plat. La fața locului s-au adunat mai mulți local-
nici. Aceștia au susținut faptul că între 
conducătorul autoutilitarei și conducătorul ATV-
ului exista o stare conflictuală. Mai precis, fami-
liile celor doi sunt rivale din cauza faptului că au 
diferite suprafețe de teren pe care le cultivă. 

Tentativă de omor,  
mascată în accident rutier? 
Polițiștii au transmis că au deschis un dosar 

penal în acest caz și fac cercetări pentru a stabili 
cum s-a petrecut totul. „La data de 18 noiembrie 
a.c., în jurul orei 20:40, polițiștii au fost sesizați 
despre un accident rutier produs pe raza comunei 
Scânteia. Din cercetările efectuate a rezultat fap-
tul că în accident au fost implicate o autoutilitară 
condusă de un bărbat de 32 de ani și un ATV con-
dus de un tânăr de 21 de ani. Conducătorii celor 
două vehicule au fost testați cu aparatul alcool-
test, rezultatele fiind negative. În urma acciden-

tului rutier, tânărul de 21 de ani a fost rănit. În 
cauză, a fost întocmit dosar penal sub aspectul 
săvârșirii infracțiunii de vătămare corporală din 
culpă, iar cercetările sunt continuate pentru sta-
bilirea întregii situații de fapt”, au precizat repre-
zentanții Inspectoratului de Poliție Județean (IPJ) 
Iași. 

Incident asemănător,  
petrecut cu doar câteva luni în urmă 
Tânărul de 21 de ani a fost internat la Spitalul 

„Sf. Spiridon” din Iași și este sub supravegherea 
medicilor. Dacă se va considera că individul care 
conducea autoutilitara l-a lovit intenționat pe tâ-
nărul de pe ATV, lucrurile s-ar putea schimba. Ar 
putea fi anchetat pentru tentativă la omor, însă 

va mai dura ceva timp până când oamenii legii vor 
stabili asta. Incidentul seamănă izbitor cu cel în 
care a fost implicată avocata Alexandra Cioată. 
Ceea ce părea un accident rutier, procurorii ieșeni 
au stabilit că, de fapt, este vorba despre o tenta-
tivă la omor, de aceea au reținut-o. Ajunsă în fața 
judecătorilor, Alexandra Cioată avea să primească 
o veste ce părea de necrezut: magistrații au cerut 
arestarea ei pentru 30 de zile. Accidentul rutier 
petrecut în Nicolina pe data de 30 mai 2024 a fost 
înregistrat de camerele de supraveghere. Așa au 
stabilit anchetatorii că Alexandra Cioată l-a lovit 
intenționat pe motociclist. Dacă a fost vorba des-
pre o tentativă de omor mascată în accidentul ru-
tier de la Scânteia, rămâne de văzut. 

Lucian SAVA

Tentativă de omor, mascată în accident rutier?  
Controverse după incidentul de la Scânteia de luni noaptea


